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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva a kultúry  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 12. júna 2023 
 
Prítomní: 
- členovia: Mgr. Szénássy Tímea, Ing. Vetter Ján, Grassl Ferdinand, PaedDr. Héder Ágnes, 

Mgr. Laboda Róbert, Vörös Mária 
- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Mgr. Kopják Angelika, Mgr. Szabó Csilla, Mgr. 

Urbán Péter, PhD., 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia:  
- vedúci OŠSVKaŠ MsÚ: Mgr. Bajkai János 
- zapisovateľ: Mgr. Himpán Gabriel 
- hosť: Mgr. Gajdáč Ondrej – viceprimátor, PaedDr. Kováč Klaudia – poverená riaditeľka ZŠ 

s VJM Eötvösa, PaedDr. Zuzana Langschadlová – riaditeľka ZŠ J.A. Komenského, 
PaedDr. Mária Pálinkáš – riaditeľka ZŠ s VJM práce, Mgr. Stanislav Jiríček – riaditeľ ZŠ 
rozmarínová, Mgr.art. Alexander Barkóci – riaditeľ ZUŠ 

 
Program:   A/ Otvorenie 

B/ Žiadosti a návrhy na úseku školstva  
C/ Rôzne 
D/ Záver 

 
 
A/ OTVORENIE 
 

Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie privítala všetkých členov komisie a 
ostatných prítomných. Konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov komisie, 
a komisia je uznášania schopná. Predsedníčka komisie konštatovala, že program komisie bol 
doplnený v deň zasadnutia, členovia komisie materiál obdŕžali elektronicky. 

Predsedníčka komisie  dala hlasovať o schválení poradia programových bodov spolu 
s doplneným materiálom. 

Komisia jednoznačne odsúhlasila poradie. Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
  

 
 
 
B/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU ŠKOLSTVA 
 
TE-215/2023 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Komárno č....../2023,  ktorý mení a dopĺňa 
VZN č. 12/2019 v znení neskorších predpisov 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že MsÚ prijal žiadosť riaditeľky 
CVČ Komárno o stanovenie príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených činnosťou na 
záujmové útvary, kluby, kluby pre dospelých ako aj na prázdninovú činnosť CVČ Komárno a to 
zvýšenie mesačných poplatkov ako aj jednorázového poplatku. Ďalej uviedol, že hlavným 
dôvodom na zvýšenie je aktuálna nepriaznivá hospodárska situácia. Konštatoval, že MsÚ 
predkladal návrh zmeny úhrad nákladov spojených s činnosťou CVČ na schválenie včas, aby 
výška príspevku už bol právoplatný na nový školský rok. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh VZN. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 



TE-214/2023 
Návrh počtu tried 1. ročníka v základných školách a počtu tried v materských školách v 
zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Komárno v školskom roku 2023/2024 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že v zmysle § 5 ods. 7 zákona č. 
596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve riaditelia ZŠ predkladali 
zriaďovateľovi na schválenie návrhy na počty prijímaných detí a návrhy na počty tried. Ďalej 
uviedol, že presné počty zapísaných detí a návrh riaditeľov na počty tried 1. ročníka sú uvedené 
v tabuľkách. Konštatoval, že od nového školského roka tzv. „nultý ročník“ už nebude. 
PaedDr. Pálinkáš, riaditeľka ZŠ s VJM práce oboznámila členov komisie s aktuálnou situáciou 
ohľadom zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v ZŠ.  
Vörös Mária, členka komisie, konštatovala, že zrušenie „nultého ročníka“ bola veľkou chybou zo 
strany ministerstva. Ďalej konštatovala, že treba dávať pozor na segregáciu detí. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
TE-216/2023 
Návrh na schválenie Dodatku č. 4  k Zriaďovacej listine ZUŠ-MAI, Komárno číslo 29/2002 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že Mesto Komárno navrhuje 
schváliť Dodatok č. 4 k Zriaďovacej listine Základnej umeleckej školy – Művészeti Alapiskola, 
Letná ul. 12, Komárno, číslo 29/2002 schválenej MsZ v Komárne dňa 18. 07. 2002, ktorý 
nahrádza text pôvodnej zriaďovacej listiny ZUŠ a tým vytvára  jej úplné znenie. Konštatoval, že 
na zriaďovaciu listinu ZUŠ budú zapísané elokované pracoviská pri jednotlivých ZŠ v súlade 
s rozhodnutím Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
C/ RÔZNE 

 
TE-210/2023 
Rozpočtové opatrenia podpísané primátorom mesta Komárno v roku 2023 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Konštatoval, že ide o účelovo určené 
finančné prostriedky v roku 2023, ktorých na základe uznesenia MZ môže podpísať primátor 
mesta a úrad predkladá v pravidelných intervaloch na zasadnutie MZ. Ďalej uviedol, že materiál 
obsahuje rozpočtové opatrenia za obdobie marec až máj 2023. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
 



TE-258/2023 
Návrh Dodatku č.4 k Štatútu Mesta Komárno 
 
Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie predkladala materiál. Konštatovala, že na 
poslednom zasadnutí MZ poslanci sa dohodli na prepracovaní štatútu mesta KN. Ďalej 
konštatovala, že právne oddelenie MsÚ na základe návrhov poslancov vypracoval návrh na 
doplnenie štatútu, bol zapracovaný možnosť odňať udelené ocenenia (v prípade ak dotknutá 
osoba bola právoplatne odsúdená, resp. z iného závažného dôvodu) a navrhuje sa upraviť 
počet udelených cien mesta PRO URBE a to dvom žijúcim osobám a jednej osobe – in 
memoriam. V zmysle uvedených sa predkladá návrh Dodatku č. 4 k Štatútu mesta. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh Dodatku č.4 k Štatútu Mesta Komárno. 
Pomer hlasovania: 6 : 0 : 0 
 
 
 
D/ ZÁVER 
 
Diskusia 

Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ uviedol, že predchádzajúci týždeň mesto zasiahol 
výdatný dážď, ktorý spôsobil škodu na viacerých budovách MŠ a ZŠ v Komárne. Ďalej uviedol, 
že najväčšie škody sú na budove MŠ Mieru, kde práve prebieha rekonštrukcia budovy, avšak 
vzniknutú škodu kryje poisťovňa zhotoviteľa. Konštatoval, že na MŠ K.Kacza 33 je tiež havarijný 
stav, problém je so strechou budovy kvôli čomu v priestoroch už padá omietka (na nasledujúce 
zasadnutie MZ mesto vypracovalo návrh na riešenie situácie, ak poslanci schvália úpravu 
rozpočtu, tak v júli začnú prácu aj na tej MŠ). Ďalšia havarijná situácia je na budove CVČ, 
mesto už podalo žiadosť na ENVIROFOND, zatiaľ čakáme na rozhodnutie (v projektu okrem 
strechy je aj výmena okien a zateplenie budovy). Zároveň konštatoval, že vo dvoroch ZŠ a MŠ 
bude vykonaný postrek proti komárom zadymovaním zajtra, resp. pozajtra v ranných hodinách, 
z toho dôvodu žiada riaditeľov ZŠ, aby umožnili vstup do dvora odborníkom. 

PaedDr. Pálinkáš, riaditeľka ZŠ s VJM práce uviedla, že voda sa zatiekla aj u nich 
v budove prvákov (bývalá budova jasle). 

Grassl Ferdinand, člen komisie konštatoval, že postrek komárov z lietadla je oveľa 
účinnejším riešením. Ďalej konštatoval, že postrek by mali aplikovať vo večerných hodinách, 
aby zvýšili efektivitu, takto len vyhadzujeme peniaze, tie financie by mohlo mesto presunúť 
radšej na rekonštrukciu budov. 

Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie konštatovala, že nové pravidlo EU už 
nedovoľuje postrek komárov z lietadla. 

Mgr. Gajdáč Ondrej, viceprimátor konštatoval, že najúčinnejším spôsobom je postrek 
komárov z lietadla, ale kvôli aktivistom na Slovensku to nie je možné. Ostatné spôsoby sú oveľa 
menej účinné, najhoršie sú tzv. ekologické, obrovské peniaze a výsledok skoro nič. 

Ing. Vetter Ján, člen komisie konštatoval, že na nasledujúce zasadnutie MZ treba pozvať 
zástupcov firmy, ktorá robí postrek proti komárom, určite tam odznejú otázky, na ktoré by mali 
odpovedať odborníci. 

 
Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť v Komisii školstva a kultúry a 

vyhlásila zasadnutie za ukončené. 
 
Zapísal: Mgr. Himpán 
V Komárne dňa 12.06.2023 
 

Mgr. Szénássy Tímea 
 predsedníčka komisie 


